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سردار رمضانی:

فراجا در بسیاری از ماموریت های خود می تواند از هوش مصنوعی استفاده کند
معاون اجرایی اسبق پلیس راهور فراجا گفت: پلیس از هوش مصنوعی در تمام ماموریتهای خود استفاده می کند و باید به مرحلهای برسیم که

خودمات تولید کننده فناوری نوین باشیم.

به گزارش سایت خبری پرسون، سردار حسین رمضانی گفت: به جرات می توانم بگویم کشور ما مملو از سرمایه های انسانی قدرتمندی است که باید به
داشتن آنها افتخار کنیم. امروزه جوانان ما متخصص، باهوش و فعال هستند که به عنوان نخبه از آنها یاد می شود اما متاسفانه تعدادی از آنها به دلایل

مختلف از کشور خارج شده و برای سایر کشورها کار می کنند.

وی افزود: ما با همت همین جوانان، در حال رسیدن به قله تکنولوژی هستیم؛ ما شرکت های دانش بنیان داخلی بسیاری داریم که انگیزه قویای دارند
و به زودی در این زمینه بسیار بیشتر از قبل پیشرفت خواهیم کرد.

معاون اجرایی اسبق پلیس راهور فراجا ادامه داد: ما نباید بهرهبردار فناوری باشیم بلکه باید تولید کننده آن باشیم. در حال حاضر شاهد هستیم که
کشورهایی مانند آمریکا، بسیاری از کشورهای دنیا را با هوش مصنوعی می ترسانند؛ زیرا هنوز خودشان به آن تسلط کافی ندارند و می خواهند از
پیشرفت سایر کشورها در این زمینه نیز جلوگیری کنند.در واقع این کشور قصد دارد هوش مصنوعی را مانند انرژی هستهای به صورت اختصاصی برای

خود نگهدارند و بقیه کشورها را از داشتن آن منع کنند.

رمضانی گفت: با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری گفت: ما باید با مشارکت بیشتر بخش خصوصی و دولتی، در زمینه هوش مصنوعی، به یکی از
کشورهای مطرح تبدیل شویم و در این راستا باید از ظرفیت جوانان نخبه خود استفاده کنیم و امیدوارم بتوانیم به تمام اهداف خود در زمینه فناوری

های نوین برسیم.

معاون اجرایی اسبق پلیس راهور فراجا درباره استفاده از هوش مصنوعی در فعالیت های پلیس اظهار کرد: فراجا در بسیاری از ماموریت های خود می
تواند از هوش مصنوعی استفاده کند. به عنوان مثال در حوزه راهور، در گذشته دوربین ها خودروهای متخلف را شناسایی می کردند اما برای ثبت جریمه
یک نیروی انسانی باید همه روند را مورد بررسی و تائید قرار می داد؛ اما امروزه با هوش مصنوعی یک رباتی ایجاد کرده ایم که آن ربات بدون هیچ

خطایی، این روند را بررسی و تائید می کند.


